
I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW 
MIESZKAŃCÓW 

DZIELNICA - REDEN 

 
  

Data: 25.05.2017 
Miejsce: Reden I LO im W. Łukasińskiego 
Godzina: 17.00 
Spotkanie nr: 1 
Prowadzący: Piotr Seremet 
Liczba uczestników: 6 
Ilość zgłoszonych  pomysłów:12 
Link do mapy pomysłów: 
https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1kVbm8DNyfM8TRx2xXwhEQLfIFUE&ll=50.32571
281262953%2C19.195557349999945&z=16 
Raport z mapowania:   
https://twojadabrowa.pl/downloads/2017-04-06_17-00-18-642773/raport%20-%20Reden.pdf 

 
Co ustalono: 
W dzielnicy Reden dla mieszkańców najważniejsze jest aby dzielnica była wygodna i czysta, 
aby zadbano o zieleń, bezpieczna – dobrze oświetlona, atrakcyjna dla młodzieży, aby były na 
jej terenie place zabaw, miejsca spotkań dla mieszkańców. Ważnym czynnikiem jest również 
sposób bezpiecznego parkowania oraz poruszania się po dzielnicy. Z powodu sąsiedztwa 
dzielnicy Reden z centrum miasta, porusza się po niej wielu mieszkańców innych dzielnic. 
Istnieje potrzeba rozwiązania problemu związanego z parkowaniem - mała ilość miejsc 
parkingowych przy WSB oraz targowisku miejskim, zdewastowane istniejące miejsca 
postojowe. Zwrócono również uwagę na potrzebę doposażenia oddziału biblioteki 
znajdującego się na terenie dzielnicy. 
  
Mieszkańcy ustalili priorytety dla zgłoszonych pomysłów: 

1. Dla mieszkańców najważniejsze jest rozwiązanie  problemów związanych z parkowaniem 
oraz poruszaniem się po terenie dzielnicy. Wymiana oraz budowa nowych chodników pozwoli 
mieszkańcom Dąbrowy Górniczej, przyjezdnym oraz uczniom okolicznych szkół, którzy 
korzystają z dzielnicy Reden, na wygodne przemieszczanie się pieszo po dzielnicy. Pomysły, 
które odpowiadają na te potrzeby to: pomysł numer 9, 6, 

2. Kolejnym priorytetem zgłaszanym przez mieszkańców było doposażenie Miejskiego Oddziału 
Biblioteki i uzupełnienie jej zasobów. 

3. Pomysłem priorytetowym zgłaszanym przez mieszkańców jest stworzenie placu zabaw dla 
dzieci na terenie gimnazjum dla rodzin z dziećmi - po reformie oświatowej będzie to szkoła 
podstawowa i będą uczęszczały tam młodsze dzieci. 

4. Mniejszym zainteresowaniem cieszyły się pomysły związane z montażem progów 
zwalniających, montażem garaży na rowery i wózki (pomysł numer 2).  Pomysł, który zakładał 
postawienie kanału dla amatorów napraw samochodowych, nie wzbudził zainteresowania 
mieszkańców. 

5. Pomysł związany ze stworzeniem ścieżki rowerowej nie może być realizowany, ponieważ 
przebiega on przez dwie dzielnice oraz znajduje się na terenie wyłączonym z zakresu DBP 
2.0. 

6. Pomysły związane z prowadzeniem zajęć programowania są ważne dla mieszkańców jednak 
zaproponowana, aby poszukać może innych źródeł finansowania bądź zgłoszenie tego 
pomysłu w przyszłości. 

7. Pomysł na rewitalizację terenów przy ul. Skibińskiego jest ważny, jednak należy sprawdzić 
możliwości jego realizacji. 

 
Animator kieruje pytania do Urzędu: 
Czy istnieje możliwości realizacji wybranych pomysłów? Czy są one możliwe do realizacji w 
tej edycji DBP 2.0, ze względu własności gruntów oraz koszty (przybliżone warunki)? 

 
Następne spotkanie:  09.06.2017, godz. 17.00 



 


